
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXVI Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 23 grudnia 2013 roku w sali 

kina Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1020, a zakończono o godz. 1145 . 
 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100% (zgodnie z listą 

obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc  

2. Jan Ołdakowski  

3. Paweł Robert Staśczak 

4. Stanisław Maruszewski 

5. Mirosław Wojtkowski 

6. Michał Gąsowski  

7. Stanisław Stypułkowski 

8. Wojciech Ertman 

9. Sławomir Niemyjski 

10. Waldemar Turkowski  

11. Witold Moczydłowski 

12. Henryk Stypułkowski 

13. Grażyna Pieńkos 

14. Wiesław Wyszyński 

15. Andrzej Szymoniak 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Ks. Kanonik Józef Żyłowski – Honorowy Obywatel Gminy Szepietowo 

2. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 

3. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 

4. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 

5. Arkadiusz Kalinowski – Kierownik PZDR w Wysokiem Mazowieckiem 
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich, mieszkańcy gminy (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Zakładu Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2013-2016 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2013-2019. 
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia nadwyżki środków 

obrotowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia działki kategorii dogi gminnej w związku ze 

zmiana przebiegu drogi gminnej Nr 107716B Wojny Pietrasze - do koloni wsi Wojny 

Krupy 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2014 r. 

13. Podjęcie w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji na 2014 r. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Wolne wnioski i zapytania.  

16. Zamknięcie obrad. 

17. Spotkanie opłatkowe. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 

który powitał imiennie wszystkich obecnych radnych oraz osoby zaproszone i stwierdził, że 

na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole z poprzedniej sesji została 

przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na poprzedniej sesji rozmawialiśmy, że na tej sesji 

wrócimy do tematu gospodarki odpadami. Rozmawiałem z Panem Burmistrzem i Pan 

Burmistrz powiedział aby się z tym wstrzymać do stycznia, będą wtedy dane za dwa kwartały 

i będziemy więcej wiedzieli na temat kosztów, a w miesiącu styczniu będziemy musieli odbyć 

sesję aby uchwalić budżet gminy na 2014 r.  
 

Ad.5.  Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa.  

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 

jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
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Ad.6.   Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Zakładu 

Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie zapoznała Skarbnik Gminy Pani 

Anna Wiśniewska, która poinformowała, że jest to zakład budżetowy i prowadził zadanie 

„Rozbudowa i doposażenie oczyszczalni ścieków komunalnych w Szepietowie oraz budowa 

sieci wodociągowej w miejscowości Średnica - Pawłowięta”. I jak Państwo pamiętacie 

zapisana była w uchwale budżetowej na ten cel dotacja celowa dla ZWKiO. Natomiast ten 

udział własny miał być pokryty pożyczką z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Białymstoku w kwocie 510.000 zł. Wojewódzki Fundusz udzielił 

pożyczki w kwocie 261.667,59 zł, w związku z tym iż nie pokrywa kosztów podatku VAT, 

który zakład budżetowy odzyskuje. Również gmina nie powinna sfinansować kosztów tego 

podatku, w związku z tym proponuje się udzielenie pożyczki na ten cel, którą zakład 

budżetowy zwróci po odzyskaniu podatku VAT z Urzędu Skarbowego i proponuje się 

udzielenie pożyczki w kwocie 161.921 zł. 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/176/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

wystąpił Burmistrz Stanisław Roch Wyszyński. Burmistrz zapoznał z proponowanymi 

zmianami. 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2013 r. została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/177/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8 Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szepietowo na lata 2013-2016 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2013-2019 zapoznała Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska, która poinformowała, że WPF 

wprowadzono zmiany wielkości dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów 

dokonanych w zmianach budżecie, a co za tym idzie dokonano korekty spłat kredytów i 

pożyczek w poszczególnych latach w związku z tym iż zaciągnięto niższą pożyczkę o 

248.332 zł niż pierwotnie planowano na dofinansowanie kosztów przedsięwzięcia pn. 

„Rozbudowa i doposażenie oczyszczalni ścieków komunalnych w Szepietowie oraz budowa 

sieci wodociągowej w miejscowości Średnica - Pawłowięta”. Ponadto w załączniku Nr 2 do 

uchwały – wykaz przedsięwzięć w związku zaaplikowaniem o środki na dofinansowanie 

wprowadzono zadanie „Modernizacja źródeł ciepła w obiektach użyteczności publicznej w 

miejscowości Szepietowo”, które planuje się wykonać w latach 2014-2015. Jeśli wniosek 

zostanie przyjęty to otrzymamy dofinansowania 85% kosztów tego zadania. Łączna kwotę 

planowanego zadania to 1.600.000 zł , w czym udział gminy wyniesie około 240.000 zł. 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
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 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/178/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia 

nadwyżki środków obrotowych wystąpił Burmistrz. Burmistrz wyjaśnił, że jest to uchwała 

porządkująca. Kwota ogólna nadwyżki nie została zmieniona - 168.656,63 zł, zmieniły się 

tylko kwoty na co się przeznacza, i tak: 

- remont budynku hydroforni Wojny Krupy - 58.748,75 zł; 

- wymiana agregatu prądotwórczego w hydroforni Średnica - 47.641,18 zł; 

- remont równiarki SHM4120A - 14.095,23 zł; 

- wymiana stolarki okiennej i drzwi w hydroforni Szepietowo Podleśne - 8.694,63 zł; 

- zakup oraz wymiana hydrantów p.pożarowych oraz materiałów niezbędnych do wymiany i 

montażu hydrantów – 18.656,63 zł; 

- oczyszczalnia ścieków - sfinansowanie robót uzupełniających i dodatkowych związanych z 

rozbudową i doposażeniem oczyszczalni ścieków w Szepietowie - 18.685,72 zł; 

- zakup sprężarki do SUW Wojny Krupy - 2.134,49 zł. 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/179/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia działki kategorii dogi 

gminnej w związku ze zmiana przebiegu drogi gminnej Nr 107716B Wojny Pietrasze - do 

koloni wsi Wojny Krupy zapoznał Burmistrz., który poinformował, że jest to uchwała 

porządkująca. Pozbawia się działkę o numerze geodezyjnym 85/7 położoną w obrębie Wojny 

Pietrasze kategorii drogi gminnej nr 107716B „Wojny Pietrasze – do kolonii wsi Wojny 

Krupy” w związku dokonaną zmianą jej przebiegu uchwałą Nr XXXI/225/10 z dnia 28 

czerwca 2010 r. w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej Nr 107716B „Wojny Pietrasze – 

do koloni wsi Wojny Krupy”. Podjęcie uchwały uzasadnia się koniecznością doprowadzenia 

do zgodności przebiegu odcinka drogi gminnej nr 107716 B „Wojny Pietrasze – do kolonii 

wsi Wojny Krupy” z rzeczywistym jej stanem istniejącym na gruncie. Działka wymienione na 

chwilę obecną zaliczona jest do drogi gminnej zewidencjonowanej pod Nr 107716 B, a w 

rzeczywistości jest w użytkowaniu właściciela nieruchomości przyległej nr 71. Faktycznie 

droga gminna na danym odcinku przebiega pod działce oznaczonej nr geodezyjnym 93 

biegnącej w kierunku wsi Piętki Żebry gmina Klukowo, zaliczonej do kategorii drogi gminnej 

nr 167136 B. Uchwała pozwoli na dokonanie aktualizacji ewidencji drogi gminnej 107716 B, 

zgodnie ze stanem faktycznym.  

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
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 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/180/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości wystąpił 

Burmistrz, który wyjaśnił, że uchwała jest związana z wcześniejszą uchwałą i chodzi tu 

wyrażenie zgody na nabycie na rzecz gminy Szepietowo działek położonych w obrębie 

Wojny Pietrasze nr 90/10 o pow. 0.0005ha i nr 65/1 o pow. 0.0003ha z przeznaczeniem na 

poszerzenie pasa drogowego dróg gminnych, odpowiednio: Nr 107716B „Wojny Pietrasze – 

do koloni wsi Wojny Krupy” i nr 167136B biegnącej w kierunku wsi Piętki Żebry, gmina 

Klukowo - przebiegających po działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi: nr 90/7 i nr 

93. 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/181/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12.  Przewodniczący Rady zapoznał z projektem planu pracy Rady na 2014 r. 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/182/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.13.   Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zapoznanie z 

projektami planów pracy komisji na 2014 r. 

- Przewodniczący Komisji Andrzej Szymoniak zapoznał z planem pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2014 r., 

- Przewodniczący Komisji Jan Ołdakowski zapoznał z planem pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, na 2014 r. 

- Przewodniczący Komisji Mirosław Wojtkowski zapoznał z planem pracy Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2014 r , 

- Przewodniczący Komisji Michał Gąsowski zapoznał z planem pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego na 2014 r . 

Dyskusji nie było. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVI/183/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.15. Wolne wnioski i zapytania, w tym punkcie zabrali głos: 
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- Pan Arkadiusz Kalinowski - Kierownik Podlaskiego Zarządu Doradztwa Rolniczego 

stwierdził, że korzystając z tego, że na sali jest większość Państwa zajmujących się 

rolnictwem chciałby zapoznać z ofertą szkoleniową prowadzoną przez Ośrodek 

Doradztwa Rolniczego w Szepietowie. Szkolenia te dla rolników są bezpłatne o wielu 

tematach, o wielu sprawach bieżących, co zmienia się w rolnictwie i chcielibyśmy abyście 

Państwo choć w jednym szkoleniu uczestniczyli, bo zawsze można się czegoś ciekawego 

dowiedzieć. Tematykę tych szkoleń mamy różną, od tematów rolniczych, pozyskania 

środków na inwestycje po tematy ekologiczne. Serdecznie zapraszam na te szkolenia 

prowadzone przez naszych specjalistów. 

- Pan Maksymowicz – mieszkaniec gminy Szepietowo poruszył problem dotyczący 

naprawy drogi do kolonistów wsi Średnica Pawłowięta, Stwierdził, że drogą tą nie da 

dojechać samochodem osobowym. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że droga ta jest naprawiana na bieżąco, w miarę 

możliwości. Droga ta rozmywa się ciągle i dopóki ona nie będzie utwardzona to cały czas 

tak będzie. Tam też jest sprawa wycięcia krzewów. Sukcesywnie jest ta droga robiona. 

Może z funduszu sołeckiego uda się te dwie wywrotki żwiru dowieść. Jest to droga do 

jednej rodziny a my mamy przypadki, że do kilku rodzin jest problem z dojazdem, ale 

niestety jesteśmy ograniczeni finansowo. 

- Pan Maksymowicz – proszę o nas pamiętać.  

- Przewodniczący Rady stwierdził, że w związku z uchwałą Nr XIII/92/07 Rady Gminy 

Szepietowo 28 grudnia 2007 r. w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy 

Szepietowo do wykonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy 

Szepietowo zobowiązującą Przewodniczącego Rady do składania Radzie, informacji o 

wykorzystanym przez Wójta - Burmistrza urlopie wypoczynkowym za rok bieżący w 

terminie do końca każdego roku oraz trzy miesiące przed zakończeniem kadencji,  

uprzejmie informuję, że Pan Burmistrz Szepietowa wykorzystał urlop:  

- za rok 2012 - 17 dni, do wykorzystania pozostało 9 dni, 

- za rok 2013 - 0 dni, do wykorzystania pozostało 26 dni. 

Ogółem do wykorzystania pozostało 35 dni urlopu. 
 

Ad.16. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI Sesję VI kadencji Rady Miejskiej 

w Szepietowie. 
 

Ad.17.  Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich obecnych na koncert kolęd w wykonaniu 

Młodzieżowej Orkiestry Dętej przy Gminnym Ośrodku Kultury w Szepietowie oraz na 

spotkanie opłatkowe. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk                Witold Moczydłowski 


